

التاريخ: 19 مارس 2020

الأفاضل/ المساهمين المحترمين

الموضوع: إلغاء انعقاد إجتماع الجمعية العامة غير العادية و إجتماع الجمعية العامة العادية السنوية لمساهمي البنك المقرر انعقادهما يوم الثلاثاء الموافق 24 مارس 2020م، وتوزيع الأرباح على المساهمين.

إلحاقاً إلى إعلان الدعوة لإجتماعي الجمعية العامة غير العادية و الجمعية العامة العادية السنوية لمساهمي البنك بتاريخ 8 مارس 2020، وبناءً على التعليمات الصادرة من اللجنة العليا التي تتولى بحث آلية التعامل مع التطورات الناتجة عن إنتشار فيروس كورونا (كوفيد 19) بتعليق جميع التجمعات والفعاليات والمؤتمرات في السلطنة وإلى التعميم رقم: (خ/2020/3) الصادر من الهيئة العامة لسوق المال بتاريخ 18 مارس 2020م بهذا الخصوص، فقد تقرر إلغاء انعقاد إجتماع الجمعية العامة غير العادية و إجتماع الجمعية العامة العادية السنوية لمساهمي البنك المقرر انعقادهما يوم الثلاثاء الموافق 24 مارس 2020م، وذلك حتى إشعار آخر.

كما تقرر بموجب التعميم رقم: (خ/2020/4) الصادر كذلك من قبل الهيئة العامة لسوق المال بتاريخ 18 مارس 2020م، اعتماد توزيع الأرباح المقترحة بموجب جدول الأعمال المرسل للمساهمين والتي وافقت عليها الجهات الرقابية، على أن يكون تاريخ الإستحقاق هو 24 مارس 2020م حسبما ورد في الدعوة للإجتماع، وسيتم المصادقة عليها لاحقاً من قبل المساهمين عند انعقاد الإجتماع. سيتم توزيع الأرباح على المساهمين وفقاً لسجلات شركة مسقط للمقاصة والإيداع عند تاريخ الإستحقاق، حسب الإجراءات المعمول بها لديهم.



أيمن بن حسن أمبوسعيد
أمين سر مجلس الإدارة

Date: 19th March 2020

Dear Shareholders,

Cancellation of the Extraordinary General Meeting (EGM) and the Annual Ordinary General Meeting (AGM) of the Shareholders of the Bank set for Tuesday, 24th March, 2020 and Dividends Payout.

We refer to our disclosure dated 8th March 2020 regarding invitation to the Extraordinary General Meeting (EGM) and the Annual Ordinary General Meeting (AGM) of the shareholders of the Bank. Pursuant to the instructions issued by the Supreme Committee that considers the mechanism for dealing with developments resulting from the spread of Coronavirus (COVID-19) to suspend all rallies, events including conferences in the Sultanate and circular no. (3/2020) dated 18th March 2020 issued by the Capital Market Authority (CMA) in this regard, it has been decided to cancel the EGM and AGM of the shareholders' of the Bank scheduled for Tuesday, 24th March, 2020 until further notice.

Whilst on the subject, CMA vide its circular no. (4/2020) dated 18th March 2020 has approved the distribution of dividends for the listed companies, hence Bank Muscat would like to inform the market that it will distribute dividends to its shareholders (record date being 24.3.2020) as recommended in the agenda and as approved by the regulators. The same will be placed before the shareholders, for ratification, once the meeting is convened. The dividends will be distributed to the shareholders as per the Muscat Clearing and Depository Company records as on 24th March 2020 in the normal process.


Ayman Ambusaidi
Secretary to the Board of Directors

